



聖公會田灣始南小學

很高興本校已成為一所健康校園。過去數年，經老師、家長及學生的努力合作下，我校成功建立了一個和諧而健康的校園文化，使學生能更愉快地學習。

我校成立了「健康促進小組」來推廣健康教育，老師積極參加有關的培訓課程，同時在各科課程及常規活動中滲入健康元素。全校老師在不知不覺間一同參與了推動健康教育的工作，除了得到預期成效外，還加強了教師的團隊精神。

我們進行了不同的活動，如綠化校園及清潔校園比賽，透過活動讓同學更愛惜校內的設施。為了營造和諧共融的文化，我校更增設了不同的制服團隊，成立愛心大使及重組風紀隊伍等，讓學生學會互相尊重及互相幫助。

在熱心的家長義工協助下，健康校園的活動更趨多元化，如「舊校服回收」、「關懷家庭大行動競選」及「健康嘉年華」等，透過不同活動，增加了老師及家長之間的了解；而在家長支援的過程中，更加強了家長和子女間的溝通和家長之間的互相支持。

今日的田灣始南，是真正正的健康校園。



SKH Tin Wan Chi Nam Primary School



OUR MISSION

"Health Concern Team" has been formed in our school since we have joined "the Hong Kong Healthy Schools Award Scheme" in 2001. With the collaborative efforts of teachers, parents and students, our school becomes a greenhouse for nurturing students' learning and growing. And the strength we gathered helps us advocate healthy tips and integrate them into our classes and everyday school life.

OUR TEACHERS

Apart from participating in Health Education related courses to acquire up-to-date knowledge to build a healthy school environment, our teachers have arranged activities, such as "Green Campus", "Every one has a Pot Plant", "Clean Campus Campaign", which aims at involving every members in the school to live "Life-long Healthy Lives".

OUR STUDENTS

Efforts have also been made to provide our students with all-rounded education to achieve our students' potential to be the facilitators in the school-based "Health-awareness Enhancement Programmes". Most of our students have multiple identities, such as "Caring" Ambassadors, School Monitors, Buddy helpers, and other uniform group members.

OUR PARENTS

Parents are our good team members too. Our parents and teachers always work hand in hand to organize events, such as "Uniform Recycling Campaign", "Health Carnival" and "Care for Families Movement". Not only do the collaborative projects enrich our School-based Health Education; teachers, students, parents and every member in the school find the collaboration a great way to enhance understanding, communication and solidarity between home and school, teachers and students, parents and children.

